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Miestne zastupitel,stvo Mestskej dasti lBratislava - Lamad

Zrlpisnica
zo zasadnutia Miestneho zastupitel'stva

Mestskej iasti Bratislava - Lamai
22.03.2012

pritomni: Anna Markov6, Ing. Daniel Valento., ' id ClSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDI. Jri l ia

OndriSov6, Mgr, M6ria Imrichovli ,  Mgr. Marta JarLySkov6, M\/Dr. Pavol Clech, Mgr. Irrg- Radoslav

OlekS6l<, PaedDr. Mgr. Rerr6ta Or:i lkovf
Za M(l: Ing. I,eter Sr: imko, Ivtg;r. Gabriela Sedov6, Ing. Vlastislava Rycht6rikor'6, Bc. ,\nna

Nkttzot'a,Mgr. M6ria Stzrrkov6, Eic. Miriam eucht<lv6

Prizvani hostia: PhDr. ll6ria Va,Cingerov6 - okrsk6r MsP

Program:
I Otvorenie, vol'ba nlLvrhovej komisie, overo'vatel'ov z6pisnice a zapisovatelky

2" Schv6lenie programu
3. Situadn6 spr6va merstskej policie za mesiace januiir a febrfitr 2012

4 " SprSva o ilinnosti rn iestnej konl.rol6rky za rok 201 7

5, Spr6va zkontroly dc,clrZiavania VZN d. 112005, 2,t2007, 312008 opridel'ovani dot6cii neziskovym

organlzaclam
Kontrola dodrZiavania VA it.112001o posky4ovani jednorazovej soci6lnej d6vky

Opakovan6 vol'ba z6s|upctt starostu
Piiebe2ne liodnotenie plnenia iLloh,,Priorit volebndho programu pre roky 2011 -2014*

Spr6va o plneni uznesenf MZplatnych k 15. 03. :1012

N6vrh zmluvy o narlstavbe bltov na Heyro"'skdho ulici d. 2

N6vrh kfpnej zrnluvy uzatvorenej medzi Vi gA - Larnad a Hl. mestom SR Bratislavott -- prevod

ylastnictvla nehnutel'nostf nadobudnulich NIi BA - Lamad od BIOINVES'I, s. r. o. - l.V ii. 3770, k ['

l-amad, d. p. 609/'15; o vymeri: tl5 m2 at,. p.609147 o v'ymere 79 m2

12. Sta'ovisko k Ziadosti o tnpu dasti pozanrrku d. p. 25551150, k. ir. Lamati - Ing. arch. Pavol Iiranko

(Magistr6t hl. mesta SR Bratislavy)
l3. Stanovisko k Ziado:;ti o vyprarc(lvanie znaleck6ho posu,Jku - prevod vlastnjctva 7i rodinn6ho domu,

srip. d. l3 59, L\/ (,.934 v zm.ysle uznesenia. MZ i:.205t201l/vl pre p. Lopa5ovsk6ho

14. Stanovisko k Ziadc,sti o schr'Sllenie prendjrnu budovy b;.ivalej poZiamej z:brojnice - BAIIE,STO s r. o',

PRAPOL s. r. o., Spolok vysl6:Zilych vojak,cv
Stanovisko k Ziadosti o ipravu vyiky n6jornn6ho na rok 2012 - p. Roman Ko5t'61

Stanovisko k Ziadosti o prediZe,nie n6jomnej zmluvy - Gymnfirium 1,. S6rtr

Stanovisko k vyprataniu bytu -'p. Juraj Janedek
Stanovisko k Ziador;ti o kripu P,oz€mkov - Jdn Bumb6l

N6vrh na zmenu uznesenia d,. 14312011/VI k odpusteniu n6jmrr'- p. Jaroslav Ivandik

Dopravni i  s i tu6cia v N' lC Bral is lava - Lama' i
Informativne sprav,y (A. o projekte ,,Vol'nc,dasovy aredl a multtifunkdnym vyuZitirn'., B. c, priebehu volieb

doN5rodnej rady,SR konanych dia 10. 03.2012,C.o cykl ist i ;kej  haleNa barine WYNN s'  r .  o ' ,  D.

o stave pc,skytor;anych pr6vnych sluZieb AK Skorec, Flrndiar, lMatejka & paftners,

E. o prfprav. V;ZX o podmieiiL:ach pren6jmu parkovaclch mies;t v Mi Brat.islava - Lamad

22. Vystupy z komtsl i
23. Rdzne
24. Interpel6c:ieposlancov
25. Zixer

K bo6p 1 - Otvorenie, vol'ba nivrhovej komisie, overovatel'ov zipisnice a zapisovatel'ky

Starosta lng.sramkc, otvori l  zasadnutie Miestneho zastupitefstvi l  a privital pri tonrnych

poslancov a hosti. Ospravedlnil me5kanie JUDr. OndriSovej a Dr. Mgr. Ocilkovej, poiet

poslancov: 7
iys n{vrhovej komisie navrhol: .Mgr. M6ria Imrichov5 a Mgr. Marta Jany5kova

Za overovatel'ov: Ing. Daniel Valentovid a ltnna Marllovii
I
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Zapisovatel'ky: Mgr. M6ria Starkov6 a Bc. Miriam euc.htov6

O predloZenom n6vrhu dal p6n starosta hlar;ovat' .

Poiet poslancol': 7
Za: j  - Anna Markor,6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, Mgr. lvlaria

Imrichc,v6, Mgr. Marta Jany5kov5, MVDr. Pervol ( lech. Mgr. Ing. Radoslav Olek5dk

Prot i :01
ZdrL,al sa: 0
Nehlasoval: 0

Valentovid CSc., Ing. Gabriela Biz,oiov6, JUDr. Jir l ia

Marl.a JanySkov6, M/Dr. Pavol Cech, Mgr' Ing. Radoslav

K bodut2 - Scht'rilenie Programu
Na zasadnutie MZ pri5la JUDr. Ondri5ov{, ;roiet poslancov: 8

Staros1a navrh6l doplnit '  do programu rokovania body l9A - Doplnok ku zmluve pani Dr-

Falkovej a 198 - Xavrh na schv6lenie Koncepcie informadnych syst6mov MC Bratislava-Lamad.

irrformoval, Ze bol opiit' vyhl6seny program k lilektroniz6cii sluZieb bratislavskej samospr6vy.

IVIgr. Irnrichov6 navr.hla doplnit"bod 19C - N6vrh na zru5enie dlenslva vkomisi6ch. Mgr' Ing.

Otetsat navrhol vypur;t i t '  z ro.kovania bod d. 13, ked'Ze p. Lopa5ovsklf si bude znal.ecky

posudok plati t 'sa-, nle je potrebnd uZtento botl prerokov6vat' .  Dalej navrhol, aby bol bod 21C

prerok,rvany ako riacln.y bod 3h. PoLiadal o doplnenie bodu 38 - N6vrh na odmerly pre dlenov

pracovnej daty. Navrhol, aby bol bod d.20 prerokovzrny ako bod 3C. Ing. Valentovid uviedrl l ,  Ze

nesirhlasi s tym, aby bol bod d. 20 medzi r iadnymi bodmi z d6vodu, Ze stavebn6 komisia bola

proti  tomu, uby sa na clnesnom zasadnuti schv6li lo nejakd uznesetrie k projektu. Starosta

uviedot, Le o p<>zme[ujfcich ni ivrhoch sa bude hlasovat'  jeclnotl ivo.

19A - Doplnok k zmluve pani Dr'. Falkovej
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markov6, [ng. Daniel Valentol ' id CSc., Ing. Gabriela Bizotiov6, JUDr. Jri l ia

Ondri5ov6, Mgr. M6ria lmrichovii, Mgr. Marta Jarry5kov6, ivfl/Dr. Pavol Clech, Mgr' Ing' Radoslav

OlekS6k
Proti: 0
Zdri.al saz 0
Nehlasoval: 0

l9B - ll{vrh na schvflenie Koncepcie informainfch syst6mov Mi Bratislava-L,amai

Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markorr6, Ing, Daniel
Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichovrf, Mgr.
Olek56k
Proti: l)
Zdrialsaz 0
Nehlasoval:0

3A - C;rklistickd hala Na barine - WYNN s. r. o.
Poiet trloslancov: 8
Za: 6 -- Anna Markovd, lng. Gabriela Bizoflovd, Mgr'
N4VDr. Pavol iech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k
Proti: .l - Ing. Daniel Vielentoviii
Zdr7al sa: I - JllDr. Jrilia Ondri5ovri
Nehlasoval :0

38 - Nrivrh na odmeny pracovnej iafy
Poiet poslancov: 8

Mffia Imricho,r6, Mgr. Marta JanySkov6,



Zaz 7 - Anna N{arkov6, Ing. Daniel Valentovid, tng. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jrilia OndrirSov6,

Mgr. M6ria Imrichova, NIgr:. Marla Jany5kovii, MVDr. Pavol Cech. Mgr' ing. Radoslav Olek5fk

Proti: 0t
ZdrLal sa: L - Mgr. M6rizr Imrichov6
Nehlasoval:0

3C - Dopravnd situicia v Mi Bratislava - Lamat
Poiet proslancol': 8
Za: B - Anna Markor,6, Ing. Daniel Valentovid CSc., Irrg. Gabrieler Bizoiov6, JUDr' Jri l ia

Ondri3ov6, Mgr.M6ria Imr:ichov6, Mgr.Marta Jany5kov6, M\/Dr. Pavol Clech, Mgr. Ing. Radoslav

OlekS6lk
Proti:  0
ZdrL,alsa:0
Nehlasoval: 0

19C - l{rivrh na zru5enie ilenstv:l v
Poiet proslancor': 8
Zaz 8 - Anna Markov6, Ing. Daniel
Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichovil, Mgr.
OlekS6k
Pro t i : 0
Zdri,alsaz 0
Nehlasoval :0

Program ako cclok
Poiet poslancov: 8
Za: 8 - Anna Markol'6, Ing. Daniel
Ondri5ov6, Mgr. M6ria Imrichov6, Mgr.

OlekS6k
Proti: lD
Tdri.al saz 0
Nehlasoval: 0

Valento'uid CSc., Ing. Gabrieltr Bizoiov6, JUDr' Jir l ia

Marta Jarry5kov6, M\/Dr. Pavol Clech, Mgr. Ing. Radoslav

Valentor, id CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, JUDr. Jir l ia

Marla Jany5kov6, M\y'Dr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav

komisirich

K bodrr 3 - Situainf sprfva mestskej polfcie za mesiace janudir a februir 2012

Starosta otvori l  diskusiu. Str6:Zmajsterka Vadingerovit oz:ejmila situadnir spr6vu za mesiace

janu6r a februar 20L2. Podala infbrm6cie k poclnetom podanych poslancami na minulom MZ.

infor-ouula, i .e v opustenom dome, ktor; i  sa nach6dza na Lamadskej ceste bola vykonanf

kontrola, ktorou sa zist i lo, Ze r, 'budove sa. nachddza 5 cudzich os6b. Dodala, i 'e: t f . lo budova
patri  pravdepodobne NDS a.s.. ktor6 by sa mala vyjadrit 'k tomu, di majir cudzie osoby budovu

lpustir ' .  Oalej informovala, i .e bola vykonan6 kontrola v budove na Bako5ovej ul ici,  kde sa

nach1<Iza 7 bezdonovcov. Boli upozorneni, auby udrliavali v blizkosti poriad<lk Informovala

o stanpvisku p. vel i tel 'a Stalka ohfadom bezp,sinc,5tnej situ6cie v IMC Lamad a o stanovisku

n6delnidky MsP k jazdecke.i pol ici i .  Uviedla, Le zriad'ovanie mestskej policie je vy' ludne

v kompetlnci i  mesfskeho zastupitefstva.Mgr. Imrichov6 poprosila rnestskri pol iciu o zv1'Senie

dozoru v  okol i  Skoly  od 13:00 do 14:30 hod. ,  ketLe na Slovensku sr i  pc ' rkusy o r inosy det i .

Poprosila, aby' bola v bljzkosti Skolsk6ho :Lhriska zasadeni\ znadka ''l 'trkaz venderLia psov. Ing.

Vaientovid upozornil nrl to, Ze r1o5lo k ohrozeniu Zivota l'udi spiacich v Zltom obytnom dome pri
pantlovi, kde niekts vvprilil b;i.,'aly obchod s olluliarmi. PoLiar sa mohol rozSirit' a mohli .zad,at

horiet 'byty nad zapdlenym otrchodnym priestorom. Protr:stoval proti  takdmu dinu. Mgr. Ing.

Olek5dLk poprgsil  p, starostu, aby napisal p. vel i tel 'ovi Stankovi pod'akovanie, Le obidvaja

okrskdri boli v dei volieb po cely das pritomni. tlviedol, Ze si zasluLia aj ne.iakri finandnir

odmenu. MVDr. Cech poprosil  okrsk6rov, aby si v5imali podozriv6 osobl '  v okoli  Skoly.



Upozornil ,  Le . ie potrebnd korrtrolovat'  majitel 'ov psov, pretoZe psie exkrementy ohrc,zuj ir

zclravte deti. Uviedol, Le k tomu plSnuje dat' inform6ciu, aj s fotografiami do Lamadana. Dalej

popros i l .  aby bol i  mzr j i te l i i i  psov upozor iovani , : ie  maj i r  mat 'psa na ' r6dzke.  Starosta poZiadal

okrsk6rov, aby viedli menovity zoznam fudi, l.:torych upozornili. Nfvrhovh komisia pred,itala

nirvrh uznesenia, o ktoronr dal starosta hlasovat' .
Poiet poslancoY: 8
Za: 8 - Anna Markovii ,  lng. Daniel Valentovid CSc., Ing. Gabriela Bizoiov6, JtIDr. Jri l ia

Ondri5ov6, Mgr. Mdria hnrichovd., Mgr. Marta Jany5kov6, MV'Dr. Pavol Cech, Mgr. Irrg. Radoslav
OlekS6l:
Proti :  0
ZdrL.alsaz 0
Nehlasoval: 0

38 - Niivrh na odmeny pracovnikom pracovnej iaty
Starosta otvori l  disk,Lrsiu. P. Mzrrkov6 uviedla, Le zarnestnarnci pracovnej daty pracovali  podas

zimnej udrZby operativne, a prerto by mali byt 'odmeneni. Ir '4gr. Ing. Olek56k navrhol konkldtne

sgmy p,re dlenol '  pracovnej dat;, ' :  p. Gregu5 250 €, p. Fabo 250 €, p. Hegyi 200 €, p. Mich6lek

200 €, p. Poliak 50 €: a p. I-acla'vik 50 €. Mgr. Irririchov6 uviedla, Le si v6Zi prfcu pracovnej daty

a poLiadala o irrfbrmfciu, aku pracovnf n6pli mzrjri tito prac,ovnici v zime, okrem zimnej iidrZby.

P" Markovii oclpovedala, Le okrem zimnej udfiby vyr6bali ko5e, drev6 na lavidky afarbili

oplotenie na ndmesti.  Ing. Valentovid navrhol zvdLif odm,enu pracovrrikonl prac,Jvnej dzrty ,a
uviedol, Le je potrebne mysliet '  aj na vysokd odborn6 vyl,tony ostatnych zamestnancov MIl.

MVDr. e ech zdt\raznll ,  Le zamestnanci pracovnej daty pracu.ju I 'nepriaznivl ich

poveternostnych podmienkach, Starosta uviedol, Ze n6vrrh na odrneny povaZuje za dobty

v srivislosti  s hodnotenim I 'udi, ale zamestnanci pracovnej daty majri  celkovo lep5f plat ako

pracovnici v meste. Dodal, 2e ak ostanri finanin6 prostriedky zo zimnej iidrZby, zvaLi ryiku
odmien. Na zasadnutie MZ pri5la Dr. Mgr. Ocilkovi, poiet poslancov: !)

Mgr. Sedov6 uviedla., Ze bl.radar odmenila pr6cu odbornych pracovnikov a poZiadala poslancov

MZ, ab,y zv\Lili odmenu aj pre ostatnych zamestnancov MU. Mgr. Ing. Olek56k uviedol, Ze

dvaja :ramestnanci Mtl boli zzr fa5iangovit zitbav:u zaplat'eni sumou 50 € zpeiazi kultfrnej

komisie. Bc. Mr6zov6 uviedla, :2e t i to zamr:stnanci boli  zo,Cpovedni za pripravu a organi.z6ciu

fa5iangovej zitbavy, a v5etko zabezpedovali na sirkromnyctL autdch. Ing. Valentovid uvied<i, I'e

v minulom volebnom obdobi sur napriklad za v,:denie irdtovnictva pre materskti  SkOlku plati lo

mesadne I  700 €,  aLeraz to  rot r ia  zamestnanci  lMU, k torych je  podstatne menej  ako v  minulom

volebnom obdobi a prl ice je vi i lc. Uviedol dalej, Le treba odmenit 'nie len pracovnf datu, ktor6

si odmeny naozaj zasluLi, ale treba odmenit 'aj in; ich odbornych pracovnikov Miestneho riradu

za pretkdzatel 'ne dobrd vysle,lky apoZadoval na to vyi: lenit peniaze ztozptoi i tu. Stalosta

uviedol, Ze fudia by mali by' odmeiovani spra'vodlivo. Mg,r. Imrichov6 uviedla, Ze je potrebnd

pripravit'n6vrh a zd6vodnit, kto a za(o by' mal dostat' odmenu. P. Markovd navrhla stiahnut'

bod z rokovania. PoLiadala p. Rycht6rikovf a.Mgr. Sedolir, aby pripravili ndvr:h na odrrLeny.

Starosta uviedol, Le do n6vrhu odmien je potrebn6 zahrnirt '  odmeny aj pIe ostatnych

zames1nancov MU. Mgr. tng. Olek56k navrhol, aby sa tento materi6l prerokoval opli t 'v m6ji Ing.

Bizoio'v6 uviedla, Ze suhlasi s t. im, aby odmenu dostal i  aj ostatni pracovnici MU. Dodala, : ie sri

v5ak aj zamestnanci. s ktorymi nie je osobne spokojn6. Starosta uviedol. Ze material lbude

pripraveny na zaklad.e podkladov predsedov kornisi i .

3C - Dropravn6 situfcia v Mi Bratislava-Lamai
Starosta podal inform6cie z rokovania Region6lneho zdruienia. Uviedol, Le pltnovan6 aktivita

rnestskdhb parkovacieho syst6mu sa yzt ' trhuje na centr6lne mestskd dasti,  najrnd MC lStar6

mesto, kde je najvi idsi pr:ob16m. s parkovanim, a okrajov6 mestsk6 dasti zostanti zatial '  nt imo.

Informoval, Le ui ocl 2. apri la 
')012 by mohla jazdit ' l inka d. 130. Dodal, I 'e za:sttwky budLf na



znamenie. Mgr. tmrichov6 poZiadala o inform6ciu, ako budri fudia o sPusteni linky :Lnformorrani'

S1arosta odpoyedal, Ze iniormd,cia bude vLamadanovi, aj na vlvesnj 'ch tabuliach' Mgr. Ing.

OlekS6l: inlbrmoval v suvislosti so spustenfm linky, 2e nejakh pani navrhla nor'6 umiestnenie

zast6vky, aby sa predislo petici6:m, pretoZe lludia nechcir mat' pred sl'ojim domom zastltvku.

Uviedot. Le dak(t inalyzu od odbornitov, ktori pcvedia plusy a minusy pre svetelnri kriZovatku,

resp. plusy a minusli  pre kruhovy objazd na kriZovzrtke Hodoninska - Vrandovicova. Poprrosi l

staiosi,,r,  aby sa daia vymalovat' i iara Zltou farbou na Segn6r,och, kde sa otddajf autotrusy,

pretoZe tam okolo park.ujir aut6. PoLiadal, zrby bol r7?L budirce MZ pripravr:ny' material

t  probl,Jmu s autami, ktor6 si sl<racujir cestu ce:z Stary Lannad. .P. Markov6 poprorsi la starostu,

aby vy.rinul maxim6lne risilie net to, aby mohla linka d. I30 uL2. aptlila jazdit',_-a.i vzhfadom na

to, Li idri  Vel 'konodne sviatky'.  Ing. Valentovid pod'akoval pracovnikom MU, p' starostovi

a v5etkym poslancom, ktori sa podiefal i  na vyb,aveni l inky d. 130. N6vrhovir komisia prei: i tala

ni ivrh uznesenia, o k.torom dal starosta hlasovat.

Poiet poslancov: 9
Za: 9 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., InLg. Gabriela Bizoior'6, JIJDT. .Tfl ia

Ondri5ov6, Mgr, M6ria Imrichovli ,  Mgr.Marta JarLySkov6, M\/Dr. I 'avol Cech, Mgr. Ing. Radoslav

Olek56l<, Dr. Mgr. Rendta Ocilkov6
Proti: [)
ZdrLal sa: 0
Nehlasroval: 0

K bodrr 4 - Spr6va o iinnosti miestnej kontrol6r\r za rok20ll
p. kontrol6rka sa vzdala irvodneho slova. Starosta otvoril diskusiu. Dr' M.gr. Ocilkov6

upozorni la, Le pri VO na rekonstrukciu trhoviska na Malokarpatskom n6mesti trebolo urobene

uyberoyd konanie na zhotoverrie predajnych st6nkov, a t 'ym bol pc'm5eny z6kon o vere.jnom

otstar6vani. Dalej upozornila, Ze pri rel,:on5tlukcii MS na Malokarpatskom nlimesti nebol

urobeny prieskurn-trhu. Starosta ukondil  diskusiu. Ndvrhovii  komisia preditala nhvrh uznesenia,

o ktorom dal st.arosta hlasovat' .
P o i e t p o s l a n c o v : g  r  . l
Za: 4^- Ing. Daniel Valeltovid, CSc., PaedDr Mgr. Rendta Ocilkovd, Mgr. Ivt6ria Imrichova,

JUDr. Jirlia Ondri5or'd
Proti: l)
Zdfi,al sa: 1 - Ing. Gabriela Bizoiov6
Nehlasoval: 4 - MVDI. Pavol Cech, Mgr. Marta Jany5kov6, Mgr' Ing. Radoslav Ctlek56k, Anna

Marko'v6
Llzne s enie nebolo Pri j  at6'

K bod' 5 - Sprdva z kontroly clodrZiavania VZN i. 1/2005, 212007,3,/2008 o pridel'ovani dot{cii

neziskovym o rganizdici:im
Kontrolorka kir sprave ,Codalar, Le Futba.lovy klub Lamad musi e5te dopracovat' a doloZit'

doklady k vyirdtovaniu. Ilformovala, Ze trochu sporn6 je vyridtovanie Telovychovnej jednoty

SAV - hokejtal, pretoZe diastkil nebola pouLitit na osvetlenie ihriska, ale bola prouZitf na irplne

in;i  udel - ndkup obledenia a dresov. Dodala, Ze pokial '  pouZit ie dot6cie nie je v sir lacle so

,.hu61.nou zmluvou, mali by dot6ciu vriitit'. Starosta navrhol materidl doplrrit' a doloiit' na

buduc,: MZ.

K bodru 6 - Kontrola dodrZiavania VZN i. 112007 o poskytoviani jednorazovej sociflnej dfvkl'

Starosta otvori l  diskusiu, Mgr. Ing. Olek56k poprosil  Dr. N{gr. Ocilkovri,  aby povedala, ak6 ind

benef i ty  mala bfva l6 s tarostka MaT.Kel to i iov6,  ked 'Ze na rokovani  14.6.20 [1  povedala,2e:  , ,p '

Kelto5ovd mala podas vedenizL MU ine br:nefity a clozvierne szr to v Novom dase"' Dodal, Ze



oclvtedl,kupuje pravidelne No.,ry das, ale nid sa nedodital. U'viedol, ze by to zaujimalo a-i

pri tomnu p. t<etto5ovri.  Ing. Valeniovid uviedol, i .e: ierad, Ze lvle podporu.ie fudi, ktori sf soci6lne

oclk6zani. z6rove1 vyjadii l  f i r tost 'nad tfm. /.e na podporu soci6lne odk6zanych starych l 'udi

bolo zrozpoli l t  poslytnutich len 2 943 €, do je omnoho menej akc' na podporu

hokejbaloveno nut.r (3600 €), l<de chodia hr6di na drahlfctr aut6ch. P. Markov6 uviedla, Le na

socialn,: j  komisi i  sa jednorazove socif lne d6vlcy posudzurjr i  podfa najkri t ickejSich pripadov.

Dodala, Ze hokejbahsti reprezentujr i  Mi Lrrmad. Mgr. Janl 'Skovd pod'akovala Bc. Mrdzovej za

jej pr6cu. Starosia ukondil  diskusiu. N6vrhov6 komisia preditala n6vrtr uznesenia, o ktorom dal

s tarost ra h lasovat .
Poiet poslancor': !)
Za: 5 - Ing. Daniel Valentovid., CSc., PaedDr. Mgr. Rendrta Ocilkovd, Mgr. M6ria Imrichov6,

JIJDT. Jrirlia Ondri5ov6, Anna Markov6
Proti: 0l
Zdri.al sa: I  - Ing. Gabriela Bizo[ov6
Nehlasoval: 3 - MVDr. Pavol Ce,:h, Mgr. Marta JanySkovd, l / [gr. IrLg. Radoslav Oleki ldk

Starosta predradi l  bod t l .  16

K boduL 16 - Stanovisko k Ziadosti o prediZenie nfjomnej zmlury - Gymninium L. iSdru

Starosla ozrejmil,  ie socialna afinandn6 komisia neodponida predll .enie n6jonlnej zmluvy.

Vystirpi l  r iadi iel 'Gymn6zia L. S6ru, RNt)r. Sadloi, ktorf inf<rrmoval, Ze SR- sa vr '  1991

ziria)ala, Ze bude poskytovat' ubytovanie talianskym lektorom. Ul'iedol, Ze traliansky lektor,

ktor;f byt uLiva, sa hrdo hl6si k Lamadu, m6 tu vytvorr:nd srocidlne prostredie a do bytu

investoval finan<ln6 prostriedky. Zd6raznil, Lr: tohto lelltora si vSkole velmi v61ia. Ing.

Valentovid poZiaclal poslancov lvIZ, aby porozmj'Sl 'al i  o pred.iLeni zmlvvy aspoi rra.jeden rok' P.

Iv1arkov6 uviedla, Ze v mestskej dasti Lamad je poradovnik dakatel 'ov, kde sf matky s det'mi.

Dr. Mgr. Ocilkor,'6 gviedla, Ze n6jomnd byty sri nzistrojom soci6lnej politiky mestskej dasti.

Dodala,, Ze tal iansky, lektrtr by si ntohol n6jst '  v Lamadi kornerdn6 byvanie, pokial '  mii dostatok

finandrLych prostriedkov. Mgr. Ing. oleks6k na.rrhol, aby sa p. riaiitef Sadlori obrirtil na Mi

Karlov,a Ves. Nayrhc,vf kgmisia preditala n5.vrh u.znesenia, o ktorom dal starosta hlasovat' .

Poiet poslancov: 9
Z a : 0
proti :  , l  -  MVDr. pavol iech, Mgr. Marta Jany5kcv6, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, Anna Markov6

Zdr i ,a l  sa:5 -  Ing.  Danie l  Valentov id,  CSc. ,  PaedDr.  Mgr.  Ren6ta Oci lkov6,  Ing '  Gabr ie la

Bizoirovit, Mgr. M6ria Imrichov6, JUDr. Jrilia Onilri5ol'6

Nehlasoval: 0
Llznes enie nebolo Pri jat6.

K bodu 7 - Opakovanf vol'ba z{stupcu starostu
Starosta uvieclol, Le na minulom MZ sa zobralo na vedomie vzdanie sa poslanca JUDr.

Ciroma,. Dodal, Le v zmT,sle zttkona by mal starostu niekto zastupovat' podas dovolenky'

Opiitorne za zttstupcu starosl.u navrhol JUDr. Ondri5ovii. JUDr. Orrdri5ov6 navrhla ukondit'

diskusiu a poZiaclala, ab1, sa poslanci vyjarlri l i  hlasovanim. O n6vrhu na ukondenie diskusie dal

staro s1.a hlasovat':
Poiet poslancov: 9
Za;3 - Mgr. Maria Imrichov6,
Proti: 0
ZdrL,al saz 0

Ins. Gabriela Bizoiiov6, JUDr. Jrilia Ondri5ovd

Ocilkov6, MVDr. Pavol iech,

h lasovalo vere- ine.  Starosta
Olek5ak uviedol, Ze niektor6

Nehlas,oval: 6 - Irrg. Daniol Valentovid, CSc., Pa;dDr' Mgr' Ren6ta

Mgr. N{arta Jany5tov6, Mgr. Ingt. Radoslav OlekSitk, Anna lr4arkov6

Diikus;ia pokraiovala d'alej. Ing. valentovid navrhol, aby sia

uviedc,l,  Ze o person6lnych othzkach sa hlasuje tajne' Mlgr'  Ing'



mestskti  dasti fungujir bez zdstupcov starostov. JUDr. OnrJriSor'6 st iahla na z6klade diskusie

svoju k.andidaturu- a odmietl i  b1.t z6stupkyiou starostu. Starosta navrhol, Ze podas svojej

.r.prito,lnosti poveri zastupovanim prednostku lvlgr. Sedovri a JlJDr. .hiliu Ondriiiovu.

Na rokovanie MZ priSl i  mamicky z MC Obl6dik, aby pod'akovali  poslancom za detsk6 ihriskd.

Ing. Bizoiov6 pod'akovala rocl idom, ktori spclupracovali  na ihrisk6ch. V diskusii  poslanci

o-bn. d'akovali  mamidk6m za to, Ze priSl i  na rokovame IvIZ. Poslanci t ieZ uviLecll i ,  Ze ir iast '

obdanov na zasadnutiach M1l- j,z d,6leLitit,lebo napriklad v rninulosti mamidky s rlet'mi presadili

budovanie krest 'anskej 3k61ky v Lamadi raaprie:k protestom vi i lcerych poslanr:ov. Mgr. Ing.

OlekS6tr uviedol, Ze vita kai:dir iniciativu, ktorri obdania prin6Sajf. Dodal, I'e v nasledujucich

rokoch pl6nujri poslanci vydlenit podobnri sumu na revitalizit.citt ihLrisk.

Starosta poZiadal JUDr. O.ndr: i5ovri,  aby chvil 'u I ' iedla rokovanie MZ aopusti l  rokovaciu

mie stno st ' .
p. poslankyia Markovi pod'akovala rodidom zzr spolupftrcs a poLiaclala skupinu iniciativnych

rodidov, aby tLdy informovali o dalSich aktivit6ch a krokoch, ktore nesk6r ro'bizt eSte na

rekon5truovanom detskom i lhrisku (napr. na Studenohorskej d. 5), i  napriek totnu, Ze sami

hradil i 'uysadbu r6znvch stromdekov a zelene.

3r\ - Cyklisticki hala N'a barine -- WYNN s. r. o.
JUDr. Ondri5or,6 otvori la <l isl, :usiu. Mgr. Ing. Ole'k56k uviedol, Ze je potrebne zaujat '  stanovisko

k zmene projektu. Informoval o hlavnych zmetr6ch - zniLuie sa vySka haly zI ' .3,5 na 7 m,

pribudrre iam 25 metrovj, ba.zen. Navrhol, aby sa ktomuto bodu zvolalo mimoriadne MZ, di'a

29.3.2012 olii.00 ho<l. Zd}razntl, Le nftjomnit zmluva je platn6 apotrebnd je len vymenit'

prilohu. Do rokovacej miestnosti sa vrrltil pr. starosta. Starosta informoval, Le inve stor

a projektanti prislirbili,Le cloloZia ostatnd informZrcie a doklady, potom je moZn6 projekt schv6lit'.

OoAat, Le do 29.3.2012 to nie je moLne sl ihnft ' .  Ing. Valentovit l  uviedol,2e neexistuje Liadna

z6ruka, Ze sa hala v6bec dostavia. Predital olicialny list dlena finandnej komisie lr{gr. Filipa

UrbaneL zaslany v5etkym poslancom aj investorovi, obsahujuci ot6zky f inandndho charakteru,

na ktore zatial nik ne odp6ve<1a1. JLIDT. Ondri5ov6 navrhla, a.by projektanti dopracovali dopravnf

situ6ciu a ostatnd technickd parametre sta'vby, aby sa poslanci MZ mohli spr6'rne rozhodnrit ' .

Dr. Mg;r. Ocilkov6 uviedla, Ze mimoriadneho NIZby sa mali zirdastnit 'aj architekti .  Mgr- Ing.

Olek56p uviedol. Ze mimori adne MZ m6Ze tryt' aj po Vefkej noci a navrhol, aby dali architekti do

stavebnej komisie vsetky posltedn6 pripomienky k projektu. Ing Bizoiovi i  uviedla, Le pred

rokovanim MZ zvoli i  minroriadtne zasadnutie sl.avebnej kc,misie. Starosta navrhol, aby sa na

stavebnej komisi i  urdi l  termin mimoriadneho NIZ. V diskusii  vystirpi l  obdan, ktori uviedol, Ze

prv6 Stirdia je odliSn6 od tej, l<tor6 je sfdast'ou zmluvy. [nforrnova\, Le k hale pribudla dlh6

a vysol<6 ubytovacia dast' .  Poprosi l  poslancov MlZ, aby zvit i : thprcrjekt. Dodal. Ze 
"uymenou 

Stfdie

neplynri Liadne garerncie. Le sa stavba dokond[. N6vrhov6 komisia irrerditala n6vrh uznesenia,

o ktorom dal starosta hlasovrat ' .

Rokov:lciu miestnost'opustili Mgr. Ing. OlekSdk a Dr. Mgr. Ocilkovi, poiet poslancov: 7

Za: 7 - Anna Markov6, Ing. baniel Valentorid CSc., Ing. Gabriel jr Bizoiorr6, JUDr. Jri l ia

Ondri5,cv6, Mgr.M6ria Imrichovii ,  Mgr.Marta Jarryikov6, M\/Dr. I 'avol Cech

Proti: 0
ZdrLal sa: 0
Nehlasoval: 0

Pokraiiovanie rokov:tnia po obedilajlej prestfvke, pritomny;roiet poslancov: 6

Kbodu 8 - PriebeZn6 hodngtenie plnenia riloh,,Priorit volebneho programu pre roky 2011

2014"



Starosta otvori l  diskusiu. Mgr. ing. Olek36kuviedol, Ze material je dobre vypracovarry. N6vrhovfi

komisia preditala n6vrh uznesenia, o ktororn dal starosta hlasovat' .

Nepritomni poslanci: Ing. Vak:ntovit, Dr. Mgr. Or:ilkovii,Ing. Bizofiovri.

Poiet poslancov: 6 ,
Zaz 6 - An.ru Markov6, JUDr. Jflia OndriSov6, Ir{gr. M6ria ImrictLov6, IvlVDr. Pavol Cech, Mgr.

Ing. Radoslav Olek5ak, Mgr. lvlarta . lany5ko'r6
Proti:  0
Zdril.al saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 9 - Sprdva o plneni uzneseni l4Zplatnych k 15. 03.2012

Na zasaLdnutie 1\IZ sa vr:ltil Ing. Valentovii, poiet poslancov: 7

Starosta otvori l  diskusiu. MV'Dr. iech prip,rmenul, do sa tyka uznesenia t.6l2t0I2NI (Atttdny

Orange), Ze nain$talovanie rrov6ho telef6nneho syst6mu je len dodasnym rieSenim. Mgr. Ing.

Oleksalipoprosi l  vyri ldit '  z:o splnenych uzneseni uznesenie d. 1312017NI, a poZiradal inform6ciu

o aktu6lnom stave irdtov pri jmov a vydavkov l:  posledn6mu drlu mesiaca na rokovania MZ.

poLiadal vyradit '  zo splnenJ,ch uzneseni uznesenie d. l0l20I2NI. Predital c,dpoved' od p.

Satka. Uviedol. te na ka.Zde rokovanie MZ, je potrebn6 pre,dkladat'  irrform5cie o stave rie5enia

ktomu1o bodu. poZiadal sterrostu, aby zaslal p. Satkovi zitpisnice zo 16.12.' .2003 ohfadom

sankcie, ktor6 rnala byt 'vyvoder.ta z,a poru5enie stavebn6ho povc,lenia. PripornenLul, Ze p. Satko

m6 byt" pozyvany na ka2c16 rokovanie MZ. PdLiadal o inform6c,ie k zadaniu pre spracovanie

UpD'z6ny ZeUtk, kde bolo ur.oben6 vyberov6 konanie, a oinform6ciu kproblematike ul ice

Zfihrady. poZiadal Mgr. Se,dovir o pisomnir inform6ciu o postupoch pr6c k urbanist icko-

architelltonickei Stirdii revitalizttcie Malokarpatsk6 ndmestie a k IJPD z(:ny Ze(,irk na kaZdd MZ-

predital l ist od ministra vnritra SR, p.Lip-Sica, do sa tyka zavedenia policajnej stanice vMC

Lamad Uviedol. Le moi.tro5l i  l ,yuZit ia Sportovej haly Na barine pre verejnost '  nie sf na hale

vyvesend. poLiadal, aby bola t i to inform6cia u'veden6 aj na web jtr:6nke MC...Starosia,podal

informhcie zo stretnutia v spolorinosti Slovak Telekom, a.s. MVDr. Ceah poprosil  Mgr' Sedovri o

predkladanie i l form6cie ohladom Polfunkdndho {omu I 'odhdj na kaLde rokovanie MZ ao

predloi:enie moZnoi;t i  zr iadenia domobrany v Mi Lamad. Navrhol vyradit '  zo sledovania

uznese,nia d.2Bl2008lY a 8312C)08/V. N6vrtrov6l<omisia preditala n6vrh uznesenia, o ktorom dal

starosta hlasol 'at ' .
Poiet poslanco\' :  7
Za: 7 - Annu N{arkov6, JLIDT. Jrilia Ondri5ov6, Ivlgr, M6ria Imrichovri, MVDr. Pavol Cech, Mgr'

Ing. Rerdoslav Olek56k, Mgr. Marta Jany5kov6, Ing. Daniel Valentovid

Pro t i : 0
ZdrLal saz 0
Nehlasoval: 0

K boclu l0 - Nrivrh zmluvy o nadstavbe bytov na.lleyrovsk6ho ulici i' 2

Starosta otvori l  diskusiu. Mgr. J.ng. Olenak pod'akovalza genezu, ako vznikla nadstavba bytov

nad MU. Informoval, Le I.7l lu ioo+ bola podpisanS zmluva o dielo s f irmou Dtomov Slovakia

a.s., s tym, Le cena prdc bolra pribl iLne 7,7 mil iona Sk a uZ 26. i i la 2C104 investor informoval, Ze

tri  cenu-nie je schopnlf dodrZai, a preto siMU zobral od mesta r iver. Ntivrhov6komisia preditala

n6vrh uznesenia, o ktorom dal starosta hlasovall .

Poiet Jloslancov: 7
Zz: j - Anna Markc,v6. JgDr. .lirlia Ondri5ov6, .Mgr. M6ria ImrichovS, MVDr. Parvol Cech, Mgr.

lng. Radoslav Olek56k, Mgr. Milrta Jany5kov6, Ing. Daniel Valentovid

Proti: l0
ZdrL,al sa:0
Nehlasoval: 0



K bodu 11 - Nfvrh kripnej zmluly uzatvorenej medzi tUC gA - .Lamai a Hl. mestom SR

Bratislavou - prevod vlastnictva nehnutel'nosti nadobudnutych NfC gA, - Lamai od BIOINVEST,

s. r. o. - LV i. 3770,k. ri. Lamai, i. p. 609145 o vyrnere 85 m2 a i. p. 609147 o I'ymere 79 m2

Bod bol. stiahnutf z rokovania.Mi,Z.

K bodu 12 - Stanovisko k Ziatlosti o kripu iasti pozemku i. p. 2555/150' k. ri. LamLai - Ing. arch.

Pavol Franko (Magistr{t hl. mesta SR Bratislavy)
Zo zasadnutia NIZ odi5la Mgn Jany5kovi, poiet poslancov: 6
Do disl<usie sa nikto z pritc,mrrl'ch poslancov neprihl6sil. N6vrhor'6 komisia preditala n6vrh

uznesenia,  o  k torom dal  s tarosta h lasovat ' .
Poiet poslancov: 6
Z a : 0
Proti: t5 - Anna Markclv.ii. Ing. Daniel
Imrichovd, MVDr. Pavol Cech, N{gr. Ing.
ZdrLalsaz 0
Nehlasoval: 0
gTns s6rnie nebolo pri j  at6.

Valentcvid CSc., JUDr. Jir l ia Ondri5ov6, Mgr. M6ria

Radoslav Olek56k

K bodu 13 - Stanovisko k iiadosti o vypracovanie znaleck6ho posudku - prevod vlastnictva

rodinndho domu, srip. i. 1:159, LV i. 934 v zmysle uznesenia MZ i. 205l20lINI pre

LopaSovsk6ho
Bod bol st iahnuty z rokovanraNIZ.

K bodu 14 - Stanovisko k Ziadosti o schv{lenie ylrenrljmu budory bfvalej poZiarnej zbrojnice -

BAREI;TO s. r. o.' PIIAPOL s. r,' o.' Spolok ryslfiiilych vojakov

Starosta otvori l  diskusiu. Mgr. Ing. Olek5lik poprosi l  v n6vrhu uznesenia opreLvit ' ,  Ze projekt

a n6vrh f inancovania predloZi Liad,atel najrresk6r do 90 dnji  od schvdlenia uznesenia' Starosta

navrhol predizit ' termin do 30.6;.2012. Mgr, Ing. Olek56k navrhol doplnit 'kz6me:ru dlhodobdho

pren6jlrnu aj budovu byvalej .poi;ty. O tomto n6vrhu sa hlasovalo.

Na zasadnutie MZ sa vrdtila Dr. Mgr. OcilkovS, p,oiet poslancov: 7

Poiet  pos lancor :  7
Zaz S - Annu Nlarkov6, JUDr. Jrilia Ondri5ov6, llgr. M6ria [mrichovir, MVDr. Pavol Clech, Mgr.

Ing. Ra.doslav Olek56k
Proti: [)
Zdri,al sa: I  - Ing. Daniel Valentovid CSc.
Nehlasroval: I  - PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

K bodur 15 - Stanovisko k Ziadosti o fpravu vySky nijomn6ho na rok 2012 - p. Roman KoSt'61

Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancov neprihl6si l ,  Nfvrhovd komisia preditala n6vrh

uznese,nia, o ktorom dal starosla hlasovat' .

Poiet proslancol': 7
Z a : 0
Proti:  0
ZdrL,al sa: 7 - Anna Markovii, llng. Daniel Valentovid CSc., JUDr. .lflia OndriSovd, Mgr. Mdria

lnrichov6, MVDr. pervol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6teL Ocilkov6

Nehlasoval :0
Llzne s r lnie nebolo pri j  at6.

v,
p.



K bodu 17 - Stanovisko k ryprataniu bytu - p. Juraj Janeiek
N{gr. Sedov6 informovala. 'Zr: vdera (21.3.i012'; sa na MLI usk'utodrai lo rokovanie s neplatidmi

, OS. I;viedla, Le na rokovanie bol prizvany aj p. Janedek, ktory pri5iel na stretnutie o l0 minut

sk6r apotom odi3iel.Mgr. lrrg. Olek56k navrhol tento bod stiahnut' .  Informoval. Ze p. Janedek

plati  80 € mesadne na exekirciu, k domu mdZe predloZit '  aj dokument6ciu. Ing. Valentovid

navrhc,l, aby sa este podkalo, pretoZe v byte ZtytaJ dve deti. Starosta na zitkladrt cliskusie tento

bod stiahol.

K bodu 18 - Stanovisko k Ziadosti o kripu pozemk.ov - Jdn Bumbfl
Do diskusie sa nikto z pritom,nych poslancov neprihldsi l .  N6r,rhov6 komisia preditala n6vrh

uznesenia, o ktororrL dal staros' la hlasovat' .
Poiet poslancov: 7
Z a : 0
Proti:  6 - Anna Markov6. Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jri l ia Ondri5ovti,  MVDr. Pavol

dech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkor'6
Tdri.al sa: 0
Nehlasoval: 1 - Mgr. Maria Imrichov6
LJzne s enie nebolo pri j  at6.

K bodrr 19 - Ndvrh na zmenu uznesenia E.l43l20ll /I k odpusteniu n6,jmu - p. Jaroslav Ivaniik

Mgr. S,edovit <>zrejnti la,2e zmenu uznesenia je potrebn6 urobit 'na podnet Okresn6ho sridu.

Mgr. Ing. OlekSdk ul ' iedol, Zi: p. Ivandik by mal vydokladovat'vSetky' investicie, ktord investoval

do zhodnotenia priestoru. O tomto n6vrhu sa hlasovalo.
Poiet poslancov: 7
7,az 7 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jtlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria

Imrichov6, MVDr. Piivol iech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaeclDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Proti: l0

Zdril,al sa:0
Nehlasoval: 0

19A - Doplnok k zmluve pani Dr" Falkovej
Starosta informoval, Ze s pani Dr. Falkovou bude v ordin6oii  e5te jedna lekhrka. Do cl iskusie sa

nikto z pritomnych poslancov neprihldsi l .  Ndvrhov6 komisia preditala nzivrh uzneseniet, o ktorom

dal starosta hlasova.t ' .
Poiet poslancov: 7
Zaz 7 - Anna Markov6, IrLg. Daniel Valentovid CSc., JUDr. Jirlia Ondri5ov6, Mgr. M6ria

Imrichovf, MVDr. Prlvol Cech, Mgr. Ing. Radoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

Proti: 0
ZdrLaLsa:0
Nehlasoval: 0

l98 - N:ivrh na schr,flenie Koncepcie inforrnain'ich syst6mov MC Bratislava-Larnai

Starosta uviedol, i.e: materiftlje potrebnd schviilit'k projektu Elektrontz|cia sluZieb bratislavskej

samospr6vy. N6vrhov6 komisia preditala nl ivrh rtznesenia, o ktolom dal starosta hlasovat' .

Poiet;poslancov: 7
Zaz 6 - Anna Mankov6, Irrg. Daniel Valentc,vid CSc., JUDr. Jul ia Ondri5ov6, Mgr. M6ria

imrichov6, MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav OlekS6k

Proti: 0
Zdr7allsa:0

1 0



Nehlasoval: I  - PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkov6

19C - l{6vrh na lyradenie ilenov komisii
N{gr. Irnrichov6 (Konrisia pre Skolstvo a Sport) nztvrhla zru5enie dlenstva pre p. Lenku Kyselovir,

p. Moniku Hadkovri,  p. Mareka tr, iptovskeho a p' Juraja Vach6lka.

ttfVOr. iech (Komisia bezpednosti aZPT navrhol zru5enie dlenstva pre p. Martina Sojaka a p.

Viliama Bal6La.
Mgr. Irrg. Olek56k navrhol (za Komisiu kultriry, vol'ny das a revrtalizitciu ihrisk) zruSenie dlenstva

pre p. lMoniku Reh6triovir. 0 tychto n6vrhoch sa hlasovalo.

Poiet poslancov: 7
Zaz 6 - Anna Markov6. Ing. Daniel Va.lentovid CSc., . lUDr. Jri l ia Ondri5o'r6, N{gr. M6ria

Imrichov6, MVDr. Pavol Cesh, lv1gr" Ing. Radosli iv Olek56k

Proti: l)
Zdri.alsa:0
Nehlasoval: I  - PaedDr. N{gr. Rerr6ta Ocilkov6

K bodu 20 - Dopravrrf situfcia I'Mi Bratislava - Lamai
Bod bol  prerokovan' i '  ako bod 3C.

K bodp 21 - Informativne sprdry (A. o projekte ,,Vol'noiasovy zre6l a multifunkiinj;m lyuZitim",

B. opriebehu volieb do N:irodnej rady SR konarnych dila 10.03' 2012,.C. ocyklistickej hale Na

barine - WYNN s. r., o., D. o stave poskytovanych prfvnych sluZieb AK Skorec, Hrniiar, Matejka

& parrlners, E. o priprave VZN o podmienkach prenfjmu parkovacich miest v fr{C Bratislava -

L,amai
21A. Sltarosta podal inforniiicie k materialu. Vvsvetlil na rnapke vyuZitie aredlu' MVDr. Cech

poLradal oinfoim6ciu, di by nebolo moZn(i vare6li znadit'nejak;f br.rfet na kdvu. Mgr' Sedova

informovala, Le tam nie je moZne urobit'podnikatel'skri aktivitu.

21B. Starosta uviedol, Ze spi5e pripomienky o<1 predsedo'v okrskovfch komisi l i  a zal le ich na

5U, at,y sa v budfcnosti predislo probldmom, l i tor6 nastal i  pri  tychto vofb6ch. Ing' Valentovid

uviedol, Ze je potrebnd pod'ako'vat 'predsedom ai dlenom v5etkych komisi i  zaich pr6cu.

21C. Bod bol prerokovany ako bod 3,A' '
2lD. Do diskusie sa nikto z pritomnych pos;lancrrv neprihl6si l .

2lE. Do diskusie sa nikto z pritomnych poslancrlv neprihl6si l .

Ndvrhgvii  komisia preditala n6vrh uznesenia, o l : torom dal starosta hlasovaf .

Poiet poslancov: 7
Za: 7 - Anna Markov6, Ing. Daniel Valentovid CSc., JUDI. Jul ia Orrdri5ov6, N4gr. Mdria

Imrich,tv6, MVDr. Pirvol Cech, Mgr. Ing. Rerdoslav Olek56k, PaedDr. Mgr. Ren6ta Ocilkovd

Pro t i : 0
Zdril.al saz 0
Nehlasoval: 0

K bodu 22 - Vi'stupy z komisii
P. Markov6 informovala, Le: v I-amadano'r i
zasadajf. N6vrhov6 kornisia preditala n6vrh
Poiet poslancov: 7
Za: 7 - Anna Mar:kov6, Ing. Daniel Valentovid
Imrich,ovi i ,  MVDr. Pavol Cech, Mgr. Ing. Radoslav
Proti: i0

Zdril.al sa:0

bude informdcia o tottt ,  r, 'akom tr:rrnine komisie
uznesenia,  o  k torom dal  s tarosts  h ls .ssrvat ' .

CSc., JUDI. Jir l ia Ondri5ov6, Mgr. M6ria
Olek5ak, PaeclDr. Mgr. Reniita Ocilkov6
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Nehlasoval :0

K bodur 23 - R6zne
N{gr. Ing. Oleki6k poZiadal o to, aby boli poslanci informovarri o akci6ch, na ktorlfch

spolupraiuje Me L,amad. Informoval, Ze jede'n z dlenov f inandnej komisie bol prihlasenli

r,-soci6lnej poist 'ovni, o com ne\, 'edel, a kv6li  tomu pri5iel o d6chodok. Do budricnosti navrhol

pre dlernov odmenu vo l 'crrme pouk6Zok. Starc,sta informoval, Ze tento probldm je vyrie5eny

u f1.n komisie o clf ichoclok nepri5iel. Starosr;a navrhol, Le ie potrebne narpisal '  vSetkym

tajomnikom, aby budrici rok po:Ziadali  dlenov o sfhlas, Lein bude vyplaten6 odrne.na, Mgr. Ing.

Oiek56k poZiadal o uverejnenie kontaktov a. fotografi i  poslancov do tabule pred Ir lLI. P. Markov6

informovala, i .ejeden dlen Z,P vraj nedostal odmenu. Starosta uviedol, I 'e poLiada tajomnikov

komisi i .  aby si overi l i ,  di majir vletci dlenovia vyprlatend odmeny.

K bodrr 24 - lnterpel{cie poslancov
N4gr. Ing. OlekS6k predital odpovede z interpel6cie podilnej na minulom MZ' Uviedol, 2e

odpovede sf  nedosl  aduj t rce.

K bodrr 25 - Ziner
Starosta MC Ilrat islava - Lamad Ing. Sramko sra pod'akoval poslancom azamestnancom MIJ

a ukondil  zasaclnutie Miestneho zastupitef stva.
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Overol'atelia ziipisnice :

Anna l{arkovii
poslankyria MZ Me Bratislava Latna(

Ing. Daniel Valentovii, Csc.
ooslanec MZMC Bratislava Lamad

Ing. Peller Sramko
starosta MC Bratisl av a. Lama(

Mgr. Gabriela Sedovf
prednostka MU Bratisl ava - Larnati

l,'t
/ i

lp7'

Zapisaler: Bc. Miriam Cuchtovzi
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